



مدرسة الحكمة الدولية  
ALHEKMA INTERNATIONAL SCHOOL

# Parents Monthly NEWSLETTER

Bahrain - December 2016



MR. MARCOS FERREIRA  
PRINCIPAL

أ.ماركوس فيريرا  
مدير مدرسة الحكمة الدولية



Dear Parents and extended AHIS family,

The end of 2016 is quickly approaching and it is with heartfelt warmth that I acknowledge the commitment of our students, parents, teachers and administration. It is a great pleasure to put our efforts in supporting learning and, true to AHIS' mission, to nurture the well being of our children.

November was an eventful month - on the 9th we held our colorful, famous and fun Clash Day. Moreover, between the 13th and 17th students were engaged in Health Week awareness and activities, including free health and dental checkups. We also held a very successful Young Leaders Conference when our students had the opportunity to be engaged in addressing issues of global importance and to demonstrate stewardship and leadership. Furthermore, we also held our first parent-teachers meeting and I truly appreciated your participation and receiving your feedback and comments during the meeting. Rest assured that we will follow up on your suggestions and do our best to make sure that you have access to your students' teachers during future meetings.

We just started our second academic quarter and learning remains our driving force - we continue to focus on improving critical thinking and problem solving skills. Our dedicated faculty is always hard at work creating and implementing learning activities for students who work very hard in class and taking advantage of learning opportunities. Please encourage your child to seek academic support when necessary. Reviewing concepts at home, reading and tracking homework through the use of the student agenda are strategies that will allow all students to be successful.

Finally, we strive to expedite and make dismissal as timely as possible and I thank you for your continued support. However, there are a few things that I wish to bring to your attention: when exiting the parking lot, please use the exits and avoid taking the entrance gate; avoid using your mobile phone while driving in the parking - there are many children walking around and you should be alert at all times and avoid distractions; please be patient and be polite with other families and staff members; and please remember, we are all role models and children will learn from your actions.

Warm regards and wish you all very happy New Year and very pleasant holidays.

مع نهاية ٢٠١٦ يسرنا أن نشكركم على التزامكم معنا كطلبة ومعلمين وإداريين وإنه لمن دواعي سرورنا أن نكرس جهودنا لخدمتكم في مسيرتنا التعليمية وخدمة رؤية ورسالة المدرسة.

تعددت الأنشطة الرائعة والمميزة التي قام بها طلبتنا ، ففي تاريخ ٩ نوفمبر ارتدى طلبتنا الملابس الملونة والمختلفة ، و احتفل طلبتنا بأسبوع الصحة على طريقتهم الصحية والمفيدة وذلك ما بين ١٣-١٧ نوفمبر حيث استفاد طلبتنا خلال الأسبوع من الفحوصات الطبية المجانية والتي قدمت لهم من خلال لمدرسة ، ولاننسى مسابقة الخطابة والتي قدّم الطلبة من خلالها حلولاً لمشكلات دولية معاصرة ، وكما انعقد لقاء أولياء الأمور خلال هذا الشهر حيث سعدنا بكافة اقتراحاتكم البناءة والإيجابية والتي نسعى لتطبيقها وأخذها بعين الاعتبار .

وها نحن بدأنا الربع الدراسي الثاني حيث سيركز طلبتنا من خلاله على تطبيق عدة استراتيجيات مختلفة منها استراتيجية حل المشكلات ، التفكير النقدي حيث يسعى مدرّسوننا تطبيق كافة تلك الاستراتيجيات خلال الحصص الدراسية ، والاستفادة من تلك الفرص ، ونود أن نذكركم بضرورة تشجيع طلبتنا مراجعة ما تمّ تعلمه خلال الأجنحة الأسبوعية ومتابعة ما يرسل إليكم من خلالها .

وأخيراً ، نحن نسعى دائماً لتحسين الإجراءات المتبعة خلال مغادرة الطلبة وانصرافهم وأود أن ألفت انتباهكم إلى العديد من النقاط المهمة ومنها ضرورة الالتزام بالخروج من البوابة المخصصة لذلك ، تجنب استعمال الهواتف المحمولة خلال الاصطفاف خاصة مع مرور الطلبة ، ونتمنى من الجميع أن يتحلوا بالصبر خلال ذلك الوقت ، حيث نحن القدوة الحسنة لطلبتنا .

مع أطيب التحيات ومع تمنياتي بإجازة سعيدة للجميع .

